
На виконкомі — про актуальне
13 квітня відбулося засідання Славутицького 
виконкому. Першим питанням розглядалося 
виконання робіт з благоустрою території міста 
та рекреаційної зони.

За інформацією 
керівника міського штабу з 
питань організації прове
дення двомісячника з бла
гоустрою міста, заступни
ка міського голови Юрія 
Остряніна, вже виконаний 
немалий обсяг робіт з на
ведення чистоти та по
рядку.

Згідно з розпоряджен
ням міського голови, 11 
квітня проведений перший 
суботник. Вже у славу- 
тицькій толоці взяли 
участь близько 700 грома
дян. Особливо масово бе
руть участь у прибиранні 
скверів, лісосмуг,
приміських територій
працівники ЧАЕС. Свою 
активну участь в наведенні 
чистоти в місті засвідчили 
працівники комунальних 
служб міста — УЖКГ, ЖКЦ, 
колектив міськвиконкому, 
пенсійного фонду, місько

го центру зайнятості, СПЦ, 
групи управління проек
том, реабілітаційного цен
тру. Добре попрацювали 
на суботнику вихованці 
дитячої спортивної школи.

Але, за словами місько
го голови, роботи з благо
устрою територій, ще тре
ба виконати чимало. Він 
дав доручення:

- розробити план рек
реаційної зони відпочинку 
в лісосмузі за територією 
міста,

- провести в Славутичі 
акції: з 1 квітня по 15 трав
ня — "Посади своє дере
во", 25 квітня — "Мо
лодіжний суботник",

- до 25 травня привести 
в належний порядок 
міський стадіон;

- до 1 червня закінчити 
монтаж обладнання скейт- 
парку.

Директор ЖКЦ І.Жабо-

ленко інформувала членів 
міськвиконкому про стан 
розрахунків за житлово- 
комунальні послуги та за
ходи, що вживаються по 
погашенню заборгова
ності. 10% сімей — спожи
вачів комунальних послуг 
безвідповідально став
ляться до виконання своїх 
прямих обов'язків і тим са
мим наносять шкоду всій 
громаді, і особливо кри
тична ситуація серед меш
канців гуртожитків та бу
динку по вулиці Війсь-ко- 
вих Будівельників, 8. Як 
вияснилося, в ньому про
живає лише три сім’ї: Год- 
левських, Кузьменко, Гор- 
баченко, які не мають 
боргів.

Перший заступник 
міського голови Володи
мир Жигалло доповів про 
розроблені заходи щодо 
поліпшення стану безпеки 
дорожнього руху в місті. 
Виконком затвердив чима
лий перелік робіт від 
оновлення дорожньої 
розмітки до облаштування

місць зупинки громадсько
го транспорту, виконання 
яких покладено на КП 
"УЖКГ". До 1 жовтня це ко
мунальне підприємство 
має проінформувати вико
навчий комітет про резуль
тати визначених робіт.

Заступник міського го
лови, завідуючий відділом 
освіти Олександр Линке- 
вич проінформував учас
ників засідання про ор
ганізацію харчування в за
кладах освіти міста. За ре
зультатами проведеного 
тендера цю важливу робо
ту в загальноосвітніх шко
лах та дошкільних на
вчальних закладах міста 
здійснює ПП "Юність 
Київщини". У кожній школі 
та ліцеї, дитячих садочках 
сформовані штати
працівників: завідуюча ви
робництвом, бригадир, 
кухар, повари, кухонні 
працівники та вантажник. 
Медична сестра закладу 
здійснює контроль ор
ганізації харчування, 
кулінарної обробки, сма

кових якостей їжі, дотри
мання термінів реалізації 
продуктів. Меню затверд
жує головний санітарний 
лікар СЕС-5. Наказами по 
загальноосвітніх школах та 
дошкільних навчальних за
кладах визначені відпові
дальні за організацію зба
лансованого раціонально
го харчування дітей.

В порядку денному 
засідання виконкому роз
глядалися питання кому
нальної власності, призна
чення та надання населен
ню субсидій для відшкоду
вання витрат на оплату по
слуг з утримання будинків і 
споруд та прибудинкових 
територій, а також затвер
джені протокольні дору
чення по розгляду питань 
фінансово-господарської 
діяльності підприємств 
"Агентство з розвитку 
бізнесу” , "Кіноконцертний 
комплекс" та ТРК "Славу
тич", що належать до сфе
ри комунальної власності 
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